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Abstract (en)
The invention relates to a method and a device for checking the authenticity and value of coins by the use of inductive and optoelectronic means.
The invention proposes an improved coin checking, along with a much more reliable recognition of genuine coins and rejection of counterfeit
coins which is especially suitable for mobile appliances. According to the invention, within a checking cycle, in which the coin is received, centred,
clamped and rotated through 360 DEG , the coin diameter, coin embossing and type of material are detected and evaluated, the coin diameter
being determined and checked by means of the angle of rotation of two discs arranged rotatably relative to one another. The device according to
the invention is equipped with means which guarantee an exactly centred and vibration-proof clamping of the coin for optoelectronic sensing and
inductive material recognition.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zur Prüfung der Echtheit und des Wertes von Münzen unter Verwendung induktiver
und opto-elektronischer Mittel. Durch die Erfindung wird eine verbesserte Münzprüfung mit weitaus sicherer Gutgelderkennung und
Falschgeldabweisung vorgeschlagen, die insbesondere für den mobile Einrichtungen geeignet ist. Erfindungsgemäß wird innerhalb eines
Prüfzyklusses, in dem die Münze aufgenommen, zentriert, eingespannt und um 360<o> gedreht wird, der Münzdurchmesser, die Münzprägung und
die Materialbeschaffenheit erfaßt und ausgewertet werden, wobei der Münzdurchmesser über den Verdrehwinkel zweier gegeneinander verdrehbar
angeordneter Scheiben ermittelt und geprüft wird. Die erfindungsgemäße Vorrichtung ist mit Mitteln ausgestattet, die eine genau zentrierte und
schwingungsgesicherte Einspannung der Münze für eine opto-elektronische Abtastung und die induktive Werkstofferkennung gewährleisten.
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